
 

Enkel fråga till ansvarigt kommunalråd 

2021-03-30 

 

Hur får kommunens kulturutövare information? 

 

Under pandemiåret har många, om inte alla, kulturutövare i kommunen fått se sina 

event, projekt och föreställningar avbokas för att minimera smittspridning. Flera 

olika stödpaket har lanserats, både på nationell, regional och kommunal nivå. Flera 

aktörer som vi pratat med har inte vetat om när, och vilka stöd som har funnits att 

söka. Därför frågar vi ansvarigt kommunalråd: 

 

- hur får kommunens kulturaktörer information om vilket ekonomiskt stöd som 

finns att söka från kommunen? 

 

Rebecka Hovenberg 

 


